
2023-11-09
Styrelsemöte i Botkyrka Bridgesällskap    Plats Tumba Folkets Hus 17.30 

Närvarande Jouko Tokkari Gunnar Stockhaus Mats Andersson
Margareta Richter Anders Nordman Jonny Olsson
Harald Thorburn Suzanne Birberg

1. Mötets öppnande
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes.

3. Val av justeringsman.
 Till justeringsman valdes Harald Thorburn.

4. Föregående protokoll
Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

5. Ekonomisk rapport Kassa    7.739:-
    Bank 39.961:-

Ruterkontot   2.087
Behållning 49.787:-

6. Tävlingsledningen
Gunnar beställer brickor till skinkbarometern den 7 och 14 december. 
Mats och Margareta köper priser till tävlingen 
Kostnad för två kvällars barometer 150:-

7. Uppföljning temadagen
Nybörjarkurs: Det återstår tre personer som vill lära sig att spela 
bridge.
Vi ställer upp ett bord i entrén och turas om att hålla i utbildningen. 
Maggan gör ett schema för vilka som har respektive pass. Vi kollar med 
övriga spelare om de är villiga att hjälpa till.
Kontakt med gamla spelare: Jocke skickar mail till de medlemmar 
som inte är aktiva och frågar vad det beror på att de inte spelar hos oss.
Hemsidan: Anders kontaktar Mia för att försöka få tillgång till vår 
Facebooksida och ge Jouko behörighet att administrera den.
Målbild: Mats har skissat på tre tillägg till vår hemsida på Svenska 
Bridgeförbundet. Beslöts att Jouko lägger till dem.

8. Luciakaffe
Torsdagen den 14 december bjuder klubben på kaffe och lussefika. Mats 
och Maggan  fixar kaffebröd.

9. Utökad verksamhet
Dagbridge: Diskussion angående att utöka verksamheten med att spela 
dagbridge någon dag i veckan. Bordläggs.
Trivselhöjande verksamhet: Mats föreslår att vi skall servera Öl och 
macka före spelet, förslagsvis en gång per månad. Styrelsen beslöt sig 
för att testa detta. Mats startar den 25 januari med ett första försök.



10. Materielbehov
Jonny tar hand om brickorna och tvättar av dem och byter kortlekar i de 
som behövs.
Den 11 januari tar vi städdag före bridgen och går igenom budlådor och 
städar skrubben.
Mats tittar på de dosor som är tröga.

11.                 Övriga frågor
Inga övriga frågor fanns
 

12. Nästa möte.
Nästa möte blir den 18 januari 2024 kl. 17.30 i Tumba folkets hus.

13. Avslutning
Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse.

Botkyrka 2023-11-09 ____________________________
 Sekreterare Margareta Richter   

Protokollet justerat 

_________________________     ______________________
Harald Thorburn Ordförande Jouko Tokkari


